

Merry  
Christmas &  
Happy New Year



SKYE  
ROOFBAR & BRASSERIE



## WELCOME TO SKYE

SKYE works with local, Organic and sustainable producers, in order to support Hong Kong's agriculture, as well as using ingredients grown hydroponically, or in our rooftop garden.

### 歡迎光臨SKYE餐廳

SKYE 與本地的有機及可持續發展農業生產者合作，全力支持香港農業發展，所以餐廳使用了由他們生產的水耕種植食材；亦會選用由酒店天台的「柏寧花園」栽種出來的新鮮蔬果作原材料。

All Prices are in Hong Kong Dollars and subject to a 10% service charge  
價錢為港幣另加一服務費

"Please note all food and beverages are for dine-in only and not able for takeout"  
請注意，有食物和飲品只供堂食，不可外帶

SKYE

ROOFBAR & BRASSERIE

# CHRISTMAS | 24 & 25 DECEMBER 2024

## FREE-FLOW TABLE BUFFET



\$880 per person

Available 18:30 – 21:30

### APPETIZER 頭盤

COFFIN BAY OYSTER  
Pomegranate

澳洲柯芬灣生蠔  
石榴

SHRIMP CEVICHE  
Flamed Avocado

酸橘汁醃蝦  
燒牛油果

RED FRUIT DUCK FOIE GRAS TERRINE

紅莓鴨肝凍批

NORWEGIAN SMOKED BALIK SALMON CUT  
Crème Fraiche

挪威煙燻三文魚  
忌廉

PARISIAN TRUFFLE HAM CROQUE MONSIEUR

巴黎松露火腿芝士三文治

TUA TUA CLAMS IN CHAMPAGNE SAUCE

香檳汁托托蜆

### MAIN COURSE 主菜

WAGYU BEEF CHEEK  
Red Wine Sauce, Mashed Potato, Carrot

和牛面頰  
紅酒汁、薯蓉、甘筍

YELLOW CHICKEN BREAST  
Yellow Wine Cream Sauce, Morel

法國黃雞胸  
黃酒忌廉汁、羊肚菌

PENNE PASTA  
Lobster Cream, Sea Urchin

尖通粉  
龍蝦忌廉、海膽

ARBORIO RISOTTO  
Local Mushrooms, Parmesan Chips,  
Fresh Garden Herbs Salad

雜菌菇燴意大利飯  
本地蘑菇、巴馬臣芝士、  
田園香草沙律

### DESSERT 甜點

SKYE CHRISTMAS LOG

SKYE 聖誕木頭蛋糕

CLASSIC CRÊPES SUZETTE  
Orange, Grand Marnier

經典法式薄煎餅  
香橙、香橙酒

COLONEL LIME SORBET  
Yuzu, French Vodka

青檸雪葩  
柚子、法國伏特加

LE BABA BOUCHON  
Martinique Rum, Vanilla Ice Cream,  
Chantilly

法式牛油蛋糕  
秣酒、雲呢噠雪糕、忌廉



SKYE collaborates with local artist Christa Chan for menu visuals, blending art with culinary excellence. Signifying creativity, infinity, and a mix of Hong Kong and French culture, SKYE's graphics showcase the iris, blue tiger butterflies, herbs and flowers from our own rooftop garden in the hotel, embodying cultural fusion and excellence.

SKYE與本地藝術家Christa Chan攜手合作，設定並創作菜單插畫主題，透過藝術將料理的溫度與理念傳遞給賓客。SKYE Roofbar & Brasserie象徵著賓客與天空之間的連結，以及無界限的創意。菜單插畫中的法國國花鳶尾花與香港常見的鳳蝶，象徵著法國與香港文化的完美融合，以及對卓越追求的承諾。